
 

KONGRUENSSI 
 
 
Nominin määrite (adjektiivi, pronomini tai numero) on samassa sijassa ja samassa 
luvussa kuin nomini. 
 
 
 

Natalia ostaa uudet värikynät. 
 
 
 

Hän ostaa myös ruskeat kengät. 
 
 

 
Yhdessä kaupassa Natalia näkee ihanat vihreät housut. 

 
 
 
 
 

Mitä nämä housut maksavat? 
Ne maksavat 29 euroa. 
 
Missä talossa te asutte? 
Me asumme tuossa isossa valkoisessa talossa. 
 
Missä uudet värikynät ovat? 
Ne ovat tuolla pienellä ruskealla hyllyllä. 
 


